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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2016/17:720 Hyresrätter som inte lämnats till bostadsförmedling

Häromveckan avslöjade medierna att kungen, Sveriges statschef, förfogar över 
350 lägenheter som Statens fastighetsverk äger och förvaltar, i och omkring 
Stockholm. Dessa lägenheter, som alltså ägs av folket genom staten, har 
kungen rätt att helt själv bestämma över, och hyra ut till vem han önskar. En del 
av dem hyrs ut till kungens anställda, men resterande lägenheter låter man 
kungens vänner och bekanta bo i, utan att dessa behövt genomgå den i 
Stockholm över 10 år långa kötiden för att få en egen bostad.

Kungen har inte lämnat en enda av dessa lägenheter till bostadsförmedlingen, 
trots att alltså bara en del av dem disponeras av hovstaten, och trots att Sverige, 
och Stockholm i synnerhet, har stora problem med bostadsbrist.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till statsrådet Peter 
Eriksson:

 

Vad är ministern beredd att göra för att svenska folkets hyresbostäder, som i 
dag styrs av kungen, ska förmedlas genom bostadsförmedlingen?

………………………………………

Nooshi Dadgostar (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-26
Besvaras senast
2017-02-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


